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Studentky FHS patří mezi zapálené bojovnice proti požárům. Letos v létě na hasičské mezinárodní soutěži krásy
u polského města Cichowo získala Lucie Sovová titul Miss Stražy Požarnej 2012 a navázala tak na stejný úspěch
své fakultní kolegyně z roku 2010.

„Měla jsem zprvu obavy, protože mám zkušenosti ze soutěží krásy v Česku. Je to prostě boj a holky mají mezi sebou
hroznou rivalitu. Když jsem v Polsku uviděla soupeřky, bylo jasné, že to jsou hasičky, a ne modelky. Míry absolutně
neodpovídaly, takže jsem byla hned více v klidu. Přítomen nebyl ani vizážista, ani kadeřník,“ popisuje své zkušenosti
Lucie Sovová, letošní Miss fotomodelka.
Na první disciplínu, promenádu v hasičském, si Lucie vybrala sekyrku, pásek a hasičskou přilbu
s plachetkou na krk. Jak sama přiznává, účes se moc neřešil. „Nemám ráda rudou a nesnáším
červenou. Na autě mi to nevadí, ale na věcech to nesnesu,“ osvětlila miss výběr tmavě modré a bílé
barvy večerních šatů na promenádu, kde oslnila stejně jako během rozhovoru.
Kropení hadicí se u Sovových bere vážně, dědeček je velitel a Lucie je od svých dvanácti let
u dobrovolných hasičů. Zástupkyně Sboru dobrovolných hasičů Heřmaničky a evropská miss v
současnosti běhá levý proud. Doma ovšem netrénuje. Kropení rozlehlé zahrady nedaleko Benešova
zbývá na nehasičské členy domácnosti – babičku a maminku.
Ačkoli miss nikdy naostro nehasila, věří, že pokud by měla nastoupit k opravdovému požáru, tak by
to zvládla. Dobrovolný hasičský sbor na UK ovšem prozatím zakládat nechce. „Myslím si, že na UK
je hodně lidí, kteří jsou u hasičů, protože ti jsou úplně všude.“
A co by dělala Lucie v případě požáru na FHS? „Kdyby začalo hořet na fakultě, najdu první hasičský přístroj, ty musí
být všude, a pustím se naostro do hašení.“
Lucie Sovová jezdí na hasičské soutěže odmalička. Prošla si všemi pozicemi a nyní soutěží v kategorii žen jako levý
proud. (V útoku jsou vždy dva proudy, po zapojení hadice napojí proudnici a ostatní mezitím zajišťují nasání koše,
zapojení proudnice – pozn. red.) Udržet silný proud je někdy těžké, a tak Lucie třikrát týdně posiluje pod vedením
osobního trenéra.
Čtěte také o   Miss Stražy Požarnej 2010
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